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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Lotta Edholm (L)

2022/23:80 Barngruppernas storlek i förskolan

I slutet av oktober presenterade Lärarförbundet och Lärarnas riksförbund en 
rapport om barngruppernas storlek i förskolan. Rapporten visar att 48 procent 
av åldersindelade barngrupper är för stora i förhållande till Skolverkets 
riktlinjer. 

Att minska barngruppernas storlek är en viktig åtgärd för att ge personalen i 
förskolan bättre förutsättningar att erbjuda trygga och meningsfulla dagar. Det 
är därför viktigt att staten använder sina verktyg för att hjälpa till med att 
minska barngruppernas storlek, exempelvis genom riktade och generella 
statsbidrag.

Kommunerna runt om i Sverige har en orolig tid framför sig när statsbidragen 
inte räknas upp tillräckligt, och risken är stor att vi kommer att se 
neddragningar av välfärden runt om i hela Sverige. När det kommer till 
förskolan är det extra kännbart då tidiga insatser är oerhört viktiga för ett 
livslångt lärande. Och bristen på tillräckligt stora statsbidrag riskerar att 
medföra större barngrupper.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Lotta Edholm:

 

Avser statsrådet att agera för att få ned barngruppernas storlek i förskolorna, 
och i så fall hur?

………………………………………

Jim Svensk Larm (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-11-23
Besvaras senast
2022-11-30 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


